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    О Б Щ И Н С К И   С Ъ В Е Т   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т  С И Л И С Т Р А 
7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 22 

от 26.02.2013 г. 

 

Днес, 26.02.2013 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински 

съвет се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 

На заседанието присъстваха: 10 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великовa, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Янка 

Господинова, Селятин Исмаилов, Нели Маринова, Радка Желева. 

Г-н Петър Иванов ще закъснее , по уважителни причини. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина 

Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, 

кметове на кметства и кметски наместничества от общината. 

Гости: Янка Жекова – директор на ОУ”Христо Ботев”, граждани - г-н Иван 

Василков, г-жа Дочка Василкова и г-н М. Узунски . 

След направената проверка, председателя на ОбС, на основание чл. 27, 

ал.2 от ЗМСМА откри днешното заседание. 

Уважаеми колеги добре дошли на днешното заседание, всички имате 

материалите и дневния ред. На заседанието на ПК, г-н Марин Пейчинов – 

председател на ПК”Общинска собственост, УТ, ...”, направи предложение: т. 4. 

Докладна записка относно: „Приемане на отчет за състоянието на общинската 

собственост и резултатите от нейното управление за 2012 година”, да стане т. 2 в 

дневния ред и т. 5. Докладна записка относно: „Приемане на Програма за 

управление на имотите – общинска собственост в Община Алфатар през 2013 

г.”,да стане т. 3 в дневния ред. По предложение на г-жа Нели Маринова – 

председател на ПК”Бюджет, Финанси, ...”: т. 1.1. Докладна записка относно: 

„Отчет за работата на общинска администрация по изпълнение на решенията на 

ОбС – Алфатар за месеците – декември 2012 и януари 2013 година ”, да стане т. 

18 в дневния ред. По предложение на г-жа Йорданка Узунска – кмет на общината: 

да се включи в дневния ред нова докладна като т. 19 относно: Подадено заявление 

с вх. № 060/23.01.2013год. от „СКАЙ ЕНЕРДЖИ” ООД за одобряване на „ПУП– 

Парцеларен план - Окончателен проект за обект: „Кабелно захранване на 

„Фотоволтаична централа за добив и транспортиране на ел.енергия от ВЕИ” - 

УПИ№ХІV - 201, кв.3 по регулационния план на с. Кутловица, община Алфатар. 
Колеги като първа точка от дневния ред трябваше да бъде: Промяна в състава на 

ОбС – Алфатар и полагане клетва от г-н Себайдин Сюлейман Сюлейман - 

общински съветник на основание Решение №108 на ОИК-Алфатар от 13.02.2013г. 

Но преди пет минути получих заявление от новоназначения общински съветник г-
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н Себайдин Сюлейман Сюлейман, за прекратяване на правомощията му по 

семейни причини, затова ще отпадне от дневния ред. В такъв случай предлагам 

точка първа от дневния ред да стане: Докладната записка относно: „Приемане на 

отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното 

управление за 2012 година”, а точка втора: Докладната записка относно: 

„Приемане на Програма за управление на имотите – общинска собственост в 

Община Алфатар през 2013 г.”. Точка „1” от дневния ред: Отчет за работата на 

общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за 

месеците – декември 2012 и януари 2013 година ”, да стане точка „17” в дневния 

ред и докладна записка относно: заявление с вх. № 060/23.01.2013год. от „СКАЙ 

ЕНЕРДЖИ” ООД за одобряване на „ПУП – Парцеларен план - Окончателен 

проект за обект: „Кабелно захранване на „Фотоволтаична централа за добив и 

транспортиране на ел. енергия от ВЕИ” - УПИ№ХІV - 201, кв. 3 по регулационния 

план на с. Кутловица, община Алфатар да стане точка „18” от дневния ред на 

днешното заседание. Точка „19” остава: Въпроси. Заявления. Изказвания и 

др.Междувременно получих още две заявления за точка 19 от дневния ред: 

Искане от Румен Иванов Василков и Дочка Енчева Василкова. и Искане от 

„Мероне-Н“ ЕООД. 

Колеги, ако имате въпроси или предложения, относно новия дневен ред 

заповядайте? 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви новия дневен ред: 

1. Докладна записка относно: „Приемане на отчет за състоянието на 

общинската собственост и резултатите от нейното управление за 2012 година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно: „Приемане на Програма за управление на 

имотите – общинска собственост в Община Алфатар през 2013 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно: „Касовото изпълнение на бюджета при 

Община Алфатар, област Силистра за 2012 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно: „Приемане бюджета на общината за 2013 

година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно: Даване на съгласие за извършване на сеч в 

общински гори. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно: „Учредяване на възмездно право на ползване 

върху терен общинска собственост”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно: „Утвърждаване на жилищните имоти 

общинска собственост по предназначение”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на имот частна 

общинска собственост”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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9. Докладна записка относно: „Приемане на отчет по изпълнение на 

Програма за управление на Община Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 2012 година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно: „Приемане на наредба за притежаване, 

регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно: Отчет за дейността на Местната комисия за 

борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните при 

Община Алфатар за 2012 г. 

Докладва: зам. кмет на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно: „Приемане на отчет за изпълнение на 

Програма за опазване на околната среда в Община Алфатар през 2012 г.” 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно: „Приемане на общински план за действие в 

изпълнение на областната стратегия за интегриране на българските граждани от 

ромски произход и други граждани в уязвимо социално положение, живеещи в 

сходна на ромите ситуация. 2012-2014 г.” 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно: „Приемане на дългосрочна План - програма 

за възобновяеми източници на енергия. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно: Подадено заявление от Йорданка Узунска 

за освобождаване на представител на община Алфатар в дружество „АЛФА 

ТОК”ООД. 

Докладва: Председател ОбС – Алфатар. 

16. Докладна записка относно: Отмяна на Решение №337 от 25.08.2011г. 

,изменение и допълнение на Решение №281 от 28.01.2011г. , учредяване право на 

строеж за присъединяване към преносната мрежа на дружество „Алфа ТОК”ООД 

гр. Алфатар, избор на представител на Община Алфатар в „АЛФА ТОК” ООД. 

Докладва: Председател ОбС –Алфатар. 

17. Докладна записка относно: „Отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците – 

декември 2012 и януари 2013 година ”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

18. Докладна записка относно: Подадено заявление с вх. № 

060/23.01.2013год. от „СКАЙ ЕНЕРДЖИ” ООД за одобряване на „ПУП– 

Парцеларен план - Окончателен проект за обект: „Кабелно захранване на 

„Фотоволтаична централа за добив и транспортиране на ел.енергия от ВЕИ” - 

УПИ№ХІV - 201, кв.3 по регулационния план на с. Кутловица, община Алфатар. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

19. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

1. Заявление от Севджан Илми Зюлябедин. 

2. Заявление от Петър Александров Йорданов. 

3. Искане от Румен Иванов Василков и Дочка Енчева Василкова. 

4. Искане от „Мероне-Н“ ЕООД. 

Радка Желева: Аз съм съгласна с новия дневен ред. 
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Златка Питакова: Предлагам, Общински съвет да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 171 

ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Докладна записка относно: „Приемане на отчет за състоянието на 

общинската собственост и резултатите от нейното управление за 2012 година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно: „Приемане на Програма за управление на 

имотите – общинска собственост в Община Алфатар през 2013 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно: „Касовото изпълнение на бюджета при 

Община Алфатар, област Силистра за 2012 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно: „Приемане бюджета на общината за 2013 

година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно: Даване на съгласие за извършване на сеч в 

общински гори. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно: „Учредяване на възмездно право на ползване 

върху терен общинска собственост”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно: „Утвърждаване на жилищните имоти 

общинска собственост по предназначение”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на имот частна 

общинска собственост”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно: „Приемане на отчет по изпълнение на 

Програма за управление на Община Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 2012 година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно: „Приемане на наредба за притежаване, 

регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно: Отчет за дейността на Местната комисия за 

борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните при 

Община Алфатар за 2012 г. 

Докладва: зам. кмет на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно: „Приемане на отчет за изпълнение на 

Програма за опазване на околната среда в Община Алфатар през 2012 г.” 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно: „Приемане на общински план за действие в 

изпълнение на областната стратегия за интегриране на българските граждани от 
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ромски произход и други граждани в уязвимо социално положение, живеещи в 

сходна на ромите ситуация. 2012-2014 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно: „Приемане на дългосрочна План - програма 

за възобновяеми източници на енергия. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно: Подадено заявление от Йорданка Узунска 

за освобождаване на представител на община Алфатар в дружество „АЛФА 

ТОК”ООД. 

Докладва: Председател ОбС – Алфатар. 

16. Докладна записка относно: Отмяна на Решение №337 от 25.08.2011г. 

,изменение и допълнение на Решение №281 от 28.01.2011г. , учредяване право на 

строеж за присъединяване към преносната мрежа на дружество „Алфа ТОК”ООД 

гр. Алфатар, избор на представител на Община Алфатар в „АЛФА ТОК” ООД. 

Докладва: Председател ОбС –Алфатар. 

17. Докладна записка относно: „Отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците – 

декември 2012 и януари 2013 година ”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

18. Докладна записка относно: Подадено заявление с вх. № 

060/23.01.2013год. от „СКАЙ ЕНЕРДЖИ” ООД за одобряване на „ПУП– 

Парцеларен план - Окончателен проект за обект: „Кабелно захранване на 

„Фотоволтаична централа за добив и транспортиране на ел.енергия от ВЕИ” - 

УПИ№ХІV - 201, кв.3 по регулационния план на с. Кутловица, община Алфатар. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

19. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

1. Заявление от Севджан Илми Зюлябедин. 

2. Заявление от Петър Александров Йорданов. 

3. Искане от Румен Иванов Василков и Дочка Енчева Василкова. 

4. Искане от „Мероне-Н“ ЕООД. 

Златка Питакова: Който е съгласен с така направените изменения и 

допълнения в дневния ред за днешното заседание, моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов отсъств

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 
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ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно: „Приемане на отчет за 

състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното управление за 

2012 година”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, ...”. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК разгледахме отчета за 

състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното управление за 

2012 година”. Принципното решение е да се приеме, но имаше няколко въпроса 

към общинска администрация. Ако може да отговорят? От мен имаше зададен 

въпрос за детската градина и общежитието в с.Алеково, а от г-жа Живка Великова 

– за здравната служба и др. Ако може нещо да добавите. 

Йорданка Узунска: Ще отговоря на въпросите: 

1. За гробищния парк в село Васил Левски – има грешка. Няма имот частна 

собственост, на който да са гробищата. 

2. За покрива на блок Тервел – трябва да се направят промени в наредбата, за да 

се определи наем, който да плащат тези фирми. 

3. За клетката на покрива на читалището – имат договор с читалището. 

4. За водоема в село Бистра – г-н Енчев отговори на заседанието. 

5. За зъболекарския кабинет в село Алеково – до момента е нямало желаещи за 

помещението. Ако има, да дойдат, да се говори за това и ако се реши да се наеме, 

общината ще направи ремонт и ще го предостави  за ползване. 

6. За общежитието и детската градина в село Алеково – г-жа Друмева ще 

отговори. 

Павлина Друмева: говорих със счетоводителката на училището (Боряна) – 

направен е опис това, което е продадено. Даден е на полицията и по сигнал са 

внесени 600 лева в касата на общината. 

От общежитието липсват/продадени/ – 12 радиатора, 8 оградни решетки, 30 метра 

тръби и др. 

От детската градина липсват/продадени/ – 23 радиатора, 23 чина, 26 маси, 1 врата 

решетка, тръби, казанчета и др. 

Живка Великова: А колко е това като тонаж? 

Павлина Друмева: Само това ми е предоставено. 

Живка Великова: А за здравната служба? Цялата сграда се обитава, земята 

се обработва, гаража се ползва, направете проверка? 

Иван Енчев: Обектът е на 2 етажа – отдаден е само първия етаж. Теренът 

към сградата не е предоставен. Говорил съм с наемателя да изтегли техниката от 

имота, ще се издаде заповед за това. Тази сграда е в парцел, жилището е отдадено 

по наредбата за жилища. 

Златка Питакова: Други въпроси, колеги? 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е да се приеме отчета за 

състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното управление за 

2012 година”. 
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Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 66 а от Закона за 

общинската собственост и чл. 4 от Наредбата за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинското имущество на община Алфатар предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 172 
 

 1.Приема Отчет за състоянието на общинската собственост и за резултатите 

от нейното управление за 2012г. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 7; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова въздържали 

се  

Петър Иванов отсъства 

Ивелина 

Миткова 

за Селятин 

Исмаилов 

за 

Марин Пейчинов за Янка 

Господинова 

въздържали 

се 

Росица Иванова за Радка Желева за 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от 

дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно: „Приемане на Програма за 

управление на имотите – общинска собственост в Община Алфатар през 2013 г.”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, ...”. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви, на заседанието на ПК приехме 

програмата за управление на имотите – общинска собственост в Община Алфатар 

през 2013 г., но имаше много въпроси в т. 2. Прогноза за очакваните приходи и 

необходимите разходи, свързани с придобиването, управлението и 

разпореждането с имоти – общинска собственост: питахме за продажбата на 

имоти от общинска собственост – как ще се получат тези резултати? 

Живка Великова: За отдаване под аренда на земеделска земя е 

прогнозиран резултат от 1500 лева. Колко земя има под наем и колко е на декар? 

Имам информация, че са повече и, че общината има и градини които обработва. 

Иван Енчев: Между наем и аренда има разлика. Тук са включени тези, на 

които им свършва тази година договора. Заложена е началната цена, която сте 

гласували Вие. Белите петна са много. От останалата земеделска земя общината е 

отдала 200 декара на футболния клуб в гр. Алфатар, на ОУ Христо Ботев – 300 

декара и има и други такива. Но политиката ни е да се сключват едногодишни 

договори, защото ако се отвори програма по която можем да кандидатстваме да се 
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включим с проект. Голяма част от тези градини общината се отказва от тях, 

защото хората имат нотариални актове. Ако искате на следващото заседание да ви 

дам отчет за всичко това. 

Златка Питакова: Добре ще бъде да се запознаем с това. Ние търсим 

откъде могат да дойдат средства, за да изпълним исканията на населението. Има 

кайсиеви градини към кв. Попово – кой я ползва? Общинските пътища – кой ги 

обработва и защо? Защо не помогнат ползвателите на общината с ремонт или с 

нещо друго? 

Йорданка Узунска: Става въпрос за негласни споразумения. Само в гр. 

Алфатар няма такива. 

Нели Маринова: Моето предложение, г-н Енчев е: да бъде включено в 

дневния ред на следващото заседание този отчет. 

Радка Желева: Предлагам да бъде допълнена т. 4 от програмата и да стане: 

т. . IV. Описание на имотите, които общината има намерение да предложи за 

замяна срещу имоти на граждани или юридически лица 

1. През 2013г. Община Алфатар няма намерение да предлага имоти – 

общинска собственост за замяна срещу имоти на граждани или юридически лица, 

освен за случаи от спешна нужда. 

Янка Господинова: Ако има нужда, тогава ще се включи. 

Марин Пейчинов: Програмата е отворена и може по всяко искане да се 

гласува на момента. 

Павлина Друмева: Очакват се средства от тези бели петна/изоставени 

градини и др. земя ат собственици/, те влизат в друга сметка, и до 3 години не 

могат да се ползват. След това, ако никой не ги потърси – могат да се ползват. 

Радка Желева: Ще си оттегля предложението и да вървим напред. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е да се приеме програмата за 

управление на имотите – общинска собственост в Община Алфатар през 2013 г.”. 

Златка Питакова: Колеги, въпроси имате ли? Не. Зачитам предложението 

за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА във връзка с чл. 8, ал. 9 от Закона 

за общинската собственост,предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното 

 

РЕШЕНИЕ № 173 

 

1. Приема „ПРОГРАМА ЗА УПРАВЛЕНИЕ НА ИМОТИТЕ - ОБЩИНСКА 

СОБСТВЕНОСТ В ОБЩИНА АЛФАТАР ПРЕЗ 2013г.” 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова въздържали 

се 

Петър Иванов отсъст

ва 
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Ивелина 

Миткова 

за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, благодаря Ви, следва точка трета от дневния 

ред. Колеги г-н Петър Иванов дойде и ще се включи в разискванията. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно: „Касовото изпълнение на 

бюджета при Община Алфатар, област Силистра за 2012 г.”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет и финанси, ...”: 

Нели Маринова: Касовото изпълнение беше обстойно разисквано на 

заседанието на ПК. Аз бих помолила кмета за няколко думи за приходите и 

разходите. 

Йорданка Узунска: На публичното обсъждане на касовото изпълнение на 

бюджета при Община Алфатар за 2012 година се обсъди откъде са дошли 

приходите и къде са разходите. Приходите са от местните данъци и такси. Тук се 

вижда, че общината е започнала да си събира и несъбраните данъци и такси. Към 

31.12.2012 година общината няма задължения. 

Янка Жекова: Да, има ОУ „Хр. Ботев” приходен остатък. Това са пари от 

проекти – 25 000 лева. Ние не можем да ги използваме за други неща. Предлагам 

да се спре спекулирането по този въпрос, че имаме пари, а държим децата на 

студено. 

Нели Маринова: Становището на комисията е да се приеме касовото 

изпълнение на бюджета при Община Алфатар, област Силистра за 2012 г.”. 

 Златка Питакова: Друг председател на комисия иска ли думата? Няма. 

Колеги, зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 52, ал. 1 и чл. 21, ал. 1, т. 6 във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал.5 

от ЗМСМА, чл. 30, ал. 1 от ЗОБ, чл. 9, ал. 2 от Закона за общинския дълг, чл. 49 от 

Наредбата за съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет и 

във връзка с разпоредбите на ЗДБРБ за 2012 г.,предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното 
 

РЕШЕНИЕ № 174 

 

1. Приема уточнения годишен план на бюджета към 31.12.2012 г. по прихода и 

разхода по функции, както следва: 

 По прихода 2 108 193 лв./ разпределен по параграфи съгласно Табл.1 и Табл. 1а/ 

По разхода 2 108 193 лв./ разпределен по функции и параграфи съгласно Табл.3 и 

Табл. 3а/ 

2. Приема отчета за касово изпълнение на бюджета за 2012 г. на Община Алфатар, 

както следва: 

 По прихода 1 894 098 лв. /разпределен по параграфи съгласно Табл.1а  

и Табл.2/ 
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 По разхода 1 894 098 лв. / разпределен по функции и параграфи 

съгласно Табл.3 и Табл. 3а / 

3. Приема отчета за изпълнение на ИБСФ-3 – КСФ за 2012г. / съгласно Табл.5/, 

както следва: 

 По прихода  - 3 442 176 лв. 

 По разхода - 370 879 лв. 

 Салдо на 31.12.2012 г. – 3 071 297 лв. 

4. Приема отчета за капиталовите разходи за 2012 г. в размер на 160 688 лв. 

съгласно Приложение №1.  

5. Приема отчета за състоянието на общинския дълг по видове за 2012 г., съгласно 

Приложения №2 и 3. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Председателя на ОбС благодари на съветниците: Следва точка четвърта от 

дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно: „Приемане бюджета на 

общината за 2013 година”. 

Златка Питакова: Колеги, имате думата? 

Радка Желева – председател на ПК”Предотвратяване и установяване 

конфликт на интереси”: Беше предоставено уведомление от г-жа Янка 

Господинова за конфликт на интереси, относно г-жа Маринова. Беше разгледано, 

обсъдихме го и не стигнахме до консенсус. Един казва, че има конфликт на 

интереси, втория се въздържа, а аз смятам, че няма. Пряко личен интерес няма. На 

практика нямаме становище и нека общински съвет да реши. 

Росица Иванова – председател на ПК”Образование, култура, спорт, ...”: 

Искам да предложа г-жа Маринова да участва в разискването на докладната, но да 

не гласува. Така беше и с г-жа Янка Жекова, когато беше общински съветник. 

Нели Маринова: Аз може да не участвам и в гласуването. Проверила съм 

и мисля, че няма конфликт на интереси, но казвам, че няма да гласувам. 

Златка Питакова: Трябва да се гласува. Който е съгласен с 

предложението на г-жа Росица Иванова: г-жа Нели Маринова да участва в 

разискването на докладната, но да не гласува докладната. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 1; „въздържали се” – 1. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова въздържал
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и се 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева против 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет и финанси, ...”: 

Нели Маринова: Реалистичен бюджет, съобразени антикризисни мерки. 

Искам кмета да каже нещо за него. 

Йорданка Узунска: За капиталовите разходи има създадени протоколи, 

спазена е Нормативната уредба. Общината предлага, ако Общински съвет може да 

каже откъде ще дойдат тези пари за направата на улица„Хан Тервел“? Нека да 

осмислите нещата и да кажете за коя сметка ще е? 

Златка Питакова: ще гласувам „за”, ако отпаднат в капиталовите 

разходи средствата за климатик на читалището в гр. Алфатар. След като 

отпаднат да бъдат заложени за ремонта на улица „Хан Тервел”, ще се отделят 

средства и от продажбата на дървесината. Клуба, който е до газ станцията ще 

падне, ако не може да се направи някакъв ремонт, поне да им се предостави 

помещение, защото те се събират редовно. В гр. Алфатар и общината населението 

е от възрастни хора. И други улици в общината имат нужда от ремонт, но тази 

улицата „Хан Тервел” е наистина в ужасно състояние. Там е объркан наклона и 

хората не могат да си влязат в къщата при лошо време. 

Иван Василков - гражданин: Сега идвам от тази улица, аз живея на нея и 

трябваше да обърна колата и да спра плътно до оградата, за да остана чист. Моля 

Ви, имаме нужда от ремонта. Нека и ние като другите хора да си влизаме в 

къщата с чисти обувки и да си караме колите чисти, защото за разлика от вашите 

моята е винаги мръсна и кална. 

Златка Питакова: Други въпроси? 

Росица Иванова: Общинска администрация знаели колко пари ще трябват 

за направата й, и накрая да се реши? 

Иван Енчев: От Наредбата за управление на общински фонд ”Гори” – пише 

всичко, което постъпи от дървесината отива за залесяване и др. От тук не става да 

се вземат пари. Искахте бърза сметка за разходите за улицата – общо в т.ч. и 

асфалтирането за цялата улица е 43 127 лева, от които 31 352 лева е само 

асфалтирането. 

Златка Питакова: Говорим само за 70 метра на улица „Хан Тервел“. 

Иван Енчев: Или се прави цялата или не се прави нищо. Неможе 

частично. Сметна палата няма да го приеме. 

Нели Маринова: Нашите разговори бяха емоционални. Стигнахме до 

минимума от 7 000 лева на заседанието на ПК, но ще е незаконосъобразно. 

Златка Питакова: На днешното заседание трябваше да има отговори на 

тези два въпроса: за улицата и за клуба. Искахме да бъде проверено. Може ли 

нещо да се направи? 



 12 

Нели Маринова: Ще приемем ли капиталовите разходи? 

Янка Господинова: Като са готови с разходите, тогава ще приемем 

бюджет 2013 година. 

Живка Великова: Подкрепям ви – да разяснят за обработката на 

градините, и от там могат да дойдат приходи. За ремонт на стола в с. Алеково – 

никъде не го видях заложено. За общежитието – и него го няма. Имаше много 

програми, по които можеше да кандидатствате. С числеността на персонала също 

не съм съгласна? Има една бройка и половина на граждански договор, а имате и 

валентни бройки? Проведох разговор с лицето и предлагам да влезе в структурата 

на общината. За Димитър Христов – да се запълни бройката и останалите 300 лева 

да се дадат на кметските наместници. 

Павлина Друмева: Гражданските договори не са от собствените приходи: 

Марийка е от централния бюджет, а Димитър от целевите средства. Всеки 

източник си има финансиране. 

Радка Желева: За съжаление не можем да удовлетворим исканията на 

всички. За да включим това за текущата година трябва да изключим нещо, което е 

вече заложено в бюджета. Минимални ще са постъпленията от договори от наем и 

др. И пак няма да стигнат. Г-н Енчев каза какъв е реда за приходите от 

дървесината и не виждам какво може да се направи тук. Аз не знам кое можем да 

изключим, за да вземем пари за това. Аз мисля, че там трябва по стабилна сума, за 

да се направи както трябва. 

Иван Василков-гражданин: Г-жа Желева по вашата улица колко пласта 

асфалт има? 

Радка Желева: От 1972 година – 2 пласта. 

Иван Василков-гражданин: А на нашата улица има 2 пласта камъни и то 

от собствени средства. 

Златка Питакова: Общинска администрация може ли да каже нещо по 

въпроса? 

Павлина Друмева: Общинска администрация максимално е заложила 

приходите от наеми и недобори. Аз предлагам при еднократни постъпления може 

по всяко време да се прави актуализация на бюджета. 

Златка Питакова: Не чух в изказването Ви, ако дойдат приходи може да 

се изпълнят част от исканията. 

Иван Василков-гражданин: Ако се стигне до тези 5 000 лева за 

дофинансиране – ще ги дадем ние, само да се направи нещо по въпроса. 

Йорданка Узунска: Аз казах, че съм водила разговор с фирмата, която 

ремонтира пътя, за да се направи корекцията с наклона трябва да се разполага с 

гредер. Те обещаха при възможност да помогнат. За клуба: той няма здрава 

конструкция, всичко е на маза. Има случаи, в които след ремонт сградата се 

срутва и остават само погрешно направените разходи. Утре ще дойде 

конструктора  и ще се отиде на оглед. Ние трябва да работим заедно. За тротоара 

в с. Алеково: може да се направи и без да се залага средства в бюджета. Има 

плочки и бордюри в общината, които ще свършат работа. Също и за осветлението 

в с. Бистра: фирмата като дойде ще се изпрати и ще се сложат осветителни тела на 

тези улици. 

Радка Желева: От 1 Март започва събирането на местните приходи. Нека 

изчакаме да изтече първото тримесечие, да проучим къде можем да 



 13 

кандидатстваме за улица„Хан Тервел“ и на по-късен етап, когато имаме повече 

ясноти да решим. 

Росица Иванова: Бях и в предния мандат. Години на ред в с. Чуковец 

хората си плащат данъците (70-80% събираемост), а сега няма нищо заложено 

там. Има селища с малки приходи, а ние все наливаме в тях. 

Ана Йосифова: В с. Бистра събираемостта е 39% - ами хората нямат пари, 

за детска градина ли да плащат, за училище ли, данъци ли? Какво да правят 

хората,95% не са на работа? Нека всички кметове и общински съветници да 

платим детската градина на децата от с. Бистра. 

Росица Иванова: Ако има отчет къде отиват парите от помощи, къде се 

подпомага най-много. Не може едни да плащат за сметка на други. 

Живка Великова: За клубовете – можеше да се кандидатства във „Фонд 

за социална закрила“. 

Йорданка Узунска: Клубовете са регистрирани и сами могат да 

кандидатстват по проекти. Където има отворена програма ние казваме и 

съдействаме с каквото можем. Тук не се изисква инициативата само от нас, но и 

от читалищата и училищата. 

Янка Господинова: За с. Бистра: Ана е права. Там безработицата е на 

100%. Какво направи общината? Виждам какви са проектите – те са стари, в 

заварено положение от г-жа Желева. Кои са новите проекти? Ако следяха, щяха 

да кандидатстват и да имаме сгради. Имаме даден картбланш, проекта е одобрен 

от 6 месеца и нищо не се прави. Колко проекта създадохте Вие, откакто сте кмет, 

общинска администрация се издържа от приходите на общината. За общинската 

стратегия – няма отражение в бюджета. Защо е нужно да се приема тази програма 

като няма да Ви трябва? 

Йорданка Узунска: За проекта по мярка 313 предстои подписване на 

договор. Срока на стратегията е 10 години. Не сме бездействали. 

Марин Пейчинов: Имам предложение: Моля за 10 минути почивка. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване за почивка от 10 

минути. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 1; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева против 
 

Приема се, 10 минути почивка. 
 

Почивка до 16.10 часа. 

Радка Желева: Аз съм за приемане на бюджет 2013г., като при първа 

възможност да се кандидатства по проекти. 

Живка Великова: Аз няма да приема бюджета. Нямам отговори. На едни 

места правим цяла улица с 1500 лева, а на други, отсечка със 7 000 лева. Аз не 
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виждам никъде отразени приходите от гробищата в с. В. Левски. Не са заложени 

никъде тези 3 000 лева, като прибавим и тези 2 500 лева от климатиците, стават 

5 500 лева и г-н Иван Василков има възможност да дофинансира. За бройките 

нямам отговор. 

Янка Господинова: Подържам същото становище. Читалището получава 

приходи от наеми за мероприятия, такси за посещение на къщата, наем от 

клетката, така, че сами могат да си купят климатици. За земята отдадена на 

футболния отбор – да има друг договор и да има търг,друг наемател. 

Златка Питакова: Аз съм за приемане на  бюджета, ако отпаднат 

средствата за  климатик на читалище Алфатар. 

Янка Господинова: За опасния пенсионерски клуб, нека помислим за 

помещение за тези възрастни хора? 

Ивелина Миткова: Да се преразгледа още веднъж бюджет 2013 г. и 

тогава да се приеме – срокът е до 13.03.2013 г. 

Павлина Друмева: Не е вярно, срокът е до 28.02.2013 година. 

Златка Питакова: Ако не се приеме бюджета знаете какви са 

последствията. 

Росица Иванова: Аз съм „за” – да се приеме бюджета. 

Петър Иванов: И аз съм за приемане на бюджет 2013 г. 

Селятин Сабитов: „За „приемане на бюджета съм. 

Марин Пейчинов: Чувствата ми са смесени, направили са го с много труд, 

но според ОбС не е пълен. За капиталовите разходи – общинска администрация да 

ги преразгледа. Да се преработи: парите заложени за климатик да се заложат за 

улица”Хан Тервел”. Ако трябва и утре ще гласуваме. 

Златка Питакова: Ако общинска администрация Ви отговори, ще 

приемете ли бюджет 2013 г.? 

Павлина Друмева: На въпросите на г-жа Живка Великова: приходите 

(4 320 лв.) от дървесина от с. В. Левски не бяха планувани и затова не могат да 

бъдат актуализирани. За сеч общината е дала 2 500 лв., остават 1 820 лв., които ще 

се заложат за населеното място откъдето са дошли приходите. Къде намира място 

кухнята и общижитието в с. Алеково? Твърде много дейности има заложени 

откъде ще дойдат парите? Г-жа Великова каза от проекти. За проекти са дадени 

6 000 лв. от общината. За детската градина – ще се финансира. За приходите на 

музея от такси е донесена справка, а приходите на читалището от клетката са по 

100 евро на месец, които влизат в бюджена на читалището. За бройките: какво 

печели общината от икономии на фондове? Когато лицето е на граждански 

договор и се реши, че няма нужда от него може по всяко време да се освободи. 

Това лице получава 100 лв. и не могат да отидат към кметовете. За да стант 

кметовете на 8 часов работен ден ще ни трябват 11 500 лв. Те са на максимума, 

трябва да се промени наредбата за минимум и максимума на кметовете. 

Златка Питакова: Колеги, има ли неотговорени въпроси? 

Радка Желева: Имам ангажимент и ще помоля да ме освободите, 

написала съм как ще гласувам по въпросите и ще го оставя на председателя на 

ОбС. 

Златка Питакова: Колеги, да гласуваме дали г-жа Желева да си тръгне и 

да приемем писменото й гласуване: 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 1; „въздържали се” – 1. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържали 

се 

Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова против 

Росица Иванова за Радка Желева за 
 

Решението се приема. 

Петър Иванов: За 200 декара дадени от общината за ползване на ФК. В 

началото ходихме на услуги, но нали всички знаете, че ни се извършва услуга, 

когато си свършат тяхната работа. Бях ги предоставил на Лъчезар да отговаря за 

тях. От миналата година ги обработва г-н Узунски и честно да ви кажа досега за 

толкова години наред такива пари от реколта не са постъпвали по сметката на ФК. 

Общината няма как да сключи договор за тях, тъй като са предоставени на 

футболния отбор. Друг е въпросът да седнем и да помислим за нещо ново за 

младите хора. Аз отделих от парите на отбора и създадох младежки клуб. 

Златка Питакова: А със земите на училището какво става? 

Йорданка Узунска: Нека да си деактуват земите. Сключили са договор и 

са получили минимума. По същия начин може да се каже, че и те имат доходи. 

Златка Питакова: За уредбатата на читалището ли е, – тя се разнася, а 

приходи от нея няма. 

Стефка Жекова: Поставихме въпроса на читалището и те отговориха, че 

уредбата, която носят с тях е на Пехливански, а не тази, която е на общината. 

Янка Господинова: Същото лице колко данък плаща за тези услуги? 

Павлина Друмева: При актуализации на бюджета ще се помогне също. 

Димо Тодоров: Дайте парите за улицата, и аз ще помогна, с каквото мога 

за тази улица”Хан Тервел”. 

Златка Питакова: Към гласуваме предложението на г-жа Желева да се 

приеме бюджет 2013 г., да се интересуваме къде може да се кандидатства за 

улица”Хан Тервел” и на по късен етап да се вземе решение: 

Янка Господинова: Нека кмета направи промяна на структурата за 

кметовете и да им се увеличат заплатите. 

Йорданка Узунска: За кметовете има възможност да бъдат наставници по 

оперативна програма. 

Павлина Друмева: Ако се приеме – по 100 лв. на граждански договор  

може да им се даде. 

Златка Питакова: Ще чакаме обещания отчет от г-н Енчев. Г-жа Друмева 

да направи промяна в капиталовите разходи: заложените за климатик 2 500 лв. на 

читалище Алфатар да отидат за ремонт на улица”Хан Тервел”. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет и финанси, ...”: 

Становището на комисията е да се приеме бюджета на общината за 2013 година с  

направената корекция в капиталовите разходи. 
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Радка Желева – председател на ПК”Предотвратяване и установяване 

конфликт на интереси”: Становището на комисията е да се приеме бюджета на 

общината за 2013 година. 

Росица Иванова – председател на ПК”Образование, култура, спорт, ...”: 
Становището на комисията е да се приеме бюджета на общината за 2013 година с 

направената корекция в капиталовите разходи. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, ...: 

Становището на комисията е да се приеме бюджета на общината за 2013 година с 

направената корекция в капиталовите разходи. 

Янка Господинова – председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, …”: Становището на комисията е да се приеме бюджета на общината 

за 2013 година с направената корекция в капиталовите разходи - приложение №5. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение 
 

На основание чл. 52, ал. 1 и чл. 21, ал. 1, т. 6, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 

от ЗМСМА, чл. 11, ал. 9 и чл. 12 от ЗОБ, чл. 11 от ЗОД и във връзка с 

разпоредбите на ЗДБРБ за 2013 год, ПМС №1/09.01.2013 г. за изпълнение на 

ЗДБРБ за 2013 г. и чл. 20 от Наредбата за съставянето, изпълнението и отчитането 

на бюджета на Община Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното 

 

РЕШЕНИЕ № 175 

 

1. Приема бюджета на общината за 2013 год. по пълна бюджетна класификация 

както следва: 

1.1. По прихода в размер на  2 147 175 лв. съгласно /Приложение №1 и 

№2А/в т.ч.  

1.1.1. Приходи за делегирани от държавата дейности  в размер на   1 401 379  лв. 

в т.ч. 

 Обща субсидия за делегирани дейности в размер на 1 310 875  лв. 

 Целева субсидия за капиталови разходи за финансиране на ДД в размер 

на 6 000 лв. 

 Преходен остатък от 2012 г. в размер на 84 504 лв., в.т.ч.: 

o ВРБК ОУ гр.Алфатар -   25 966 лв. в т.ч. валутна сметка 609 лв.; 

o ВРБК НУ с.Алеково – 5 289 лв; 

o ВРБК ЦДГ гр.Алфатар – 67 лв.; 

o ВРБК Център за настаняване от семеен тип – 428 лв.; 

o ПРБК – Други дейности по образованието – 1 892 лв.; 

o Дейност „Общинска администрация” – 40 969 лв.; 

o Дейност „Други дейности по вътрешната сигурност” – 5 789 лв.; 

o Дейност „Детско и училищно здравеопазване” – 4 104 лв. 

1.1.2.  Приходи за местни дейности в размер на 745 796  лв. в т.ч.: 

 Данъчни приходи в размер на  121 700 лв. / Приложение №2А/ 
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 Неданъчни приходи  в размер на 212 550 лв./ Приложение №2А/ 

 Обща изравнителна субсидия   в размер на    158 100  лв. 

 Средства за зимно поддържане и снегопочистване – 20 500 лв. 

 Целева субсидия за капиталови разходи -  126 600 лв., в т.ч. 

o За строителство, основен ремонт и придобиване на ДМА – 56 800 лв.; 

o За изграждане и основен ремонт на общински пътища – 69 800 лв. 

 Преходен остатък от 2012 г. -  143 906 лв., в. т.ч.: 

o Дейност „Общинска администрация” - основен и текущ ремонт на 

ДМА / от резерв продажби  2012/ - 14 350 лв.; 

o Дейност „Други дейности по образованието” – 5 905 лв. 

o Дейност „Чистота” – 6 553 лв., в т.ч. Закриване депа за ТБО / остатък 

по проект/ - 2 699 лв. 

o Дейност „служби и дейностти по поддържане и ремонт” - средства за 

зимно поддържане и снегопочистване – 15 594 лв. 

o Резерв  - 101 504 лв., в т.ч. от продажби преходен остатък 63 860 лв. и 

от преходен остатък 2012 г. – 37 644 лв. 

 Друго финансиране  в размер на 30 000 лв., в т.ч. Заем между бюджетни 

и извънбюджетни сметки и фондове - 30 000 лв. 

 Отчисления по Закона за управление на отпадъците - 7 560 лв. 

1.2. По разходите в размер на  2 147 175 лв. разпределени по параграфи и функции, 

съгласно /Приложение №3 и №4/: 

  1.2.1. За делегирани държавни дейности  в размер на  1 401 379 лв. 

 От  държавни трансфери   - 1 316 875  лв., в т.ч.: 

 От преходен остатък – 84 504 лв. 

1.2.2. Местни дейности в размер на 608 592 лв.   

1.2.3. Финансиране на държавни дейности с местни приходи – 35 700 

лв. 

1.2.4. Резерв за неотложни и непредвидени разходи в размер на          

101 504 лв. в т.ч. за местни дейности 101 504 лв. 

2. Утвърждава първоначалния бюджет на Община Алфатар по бюджетни 

показатели, както и по пълна бюджетна класификация, съгласно   Приложение №2  

към ФО –1/20.01.2013 г. на МФ. 

3. Приема Поименния списък на капиталови разходи за 2013 г. в размер на      

185 499 лв. по обекти и източници на финансиране,  съгласно /Прилож. № 5/, както 

следва: 

o Разходи за капиталови разходи финансирани с целева субсидия  от РБ 

в размер на 132 600  лв.; 

o Разходи за капиталови разходи финансирани от преходен остатък  в 

размер на 5 549  лв., в т.ч. по проект «Сметища» - 2 699 лв.; 

o Разходи за капиталови разходи финансирани от продажби на 

нефинансови активи през 2013 г.в размер на  47 350 лв.; 

4. Определя Второстепенни разпоредители с бюджетни кредити в Община 

Алфатар и приема техните бюджети, както следва: 

– ОУ„Хр. Ботев” гр.Алфатар в размер на  217 885 лв  

– НУ „Отец Паисий” с. Алеково в размер на 58 253 лв. 

– ЦДГ „Щастливо детство” гр.Алфатар в размер на 188 107лв. 
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– ДСХ „Щастлива старост” гр.Алфатар в размер на 118 120 лв. 

– Център за настаняване от семеен тип в размер на 191 972 лв. 

5. Утвърждава бюджета на общинския съвет в размер на 48 454 лв. 

6. Приема План – сметките на ИБСФ – 3 за 2013 год., както следва: 

6.1. Разплащателна агенция към Държавен фонд «Земеделие» 

 По  прихода в размер на 3 071 297 лв.   

 По разхода в размер на 3 071 297  лв. 

6.2. ОП «Развитие на човешките ресурси» - с размера на получените и 

изразходвани средства. 

7. Приема разчета на целевите разходи, както следва: 

7.1. Членски внос в различни Асоциации и сдружения, с/но                                         

уставите - 2 000 лв., в т.ч. НАПОС РБ – 220 лв., НСОРБ – 420 лв., АДО Дунав – 

1000 лв., Асоциация абщ.гори -  160 лв. и АСЕКОБ - 200 лв.; 

7.2. Помощи за погребение  - 500,00 лв. 

8. Приема следните лимити за разходи: 

8.1. Социално – битови разходи в размер на  3 % от начислените трудови 

възнаграждения; 

8.2. Представителни  разходи  в размер на  4 000  лв., 

9. Утвърждава списък на длъжностите  и на лицата, които имат право на 

транспортни разходи през 2013 г. съгласно /Приложение №6/  

9.1. Утвърждава транспортни разходи на пътуващите лица със специалност и 

квалификация изискваща се за съответната длъжност  в размер до  85 % от 

стойността на билета от местоживеенето до местоработата и обратно, когато те се 

намират в различни населени места в рамките на средствата по бюджета за 

съответните дейности. 

10. Утвърждава разчета за субсидии на организациите с нестопанска цел – 

читалищата на територията на общината в размер на 78 388 лв., както следва: 

10.1. Читалище Алфатар –   39 413 лв./ 5,5 бр.; 

10.2. Читалище с. Алеково – 12 540 лв./ 2 бр.; 

10.3. Читалище с. Цар Асен –       3 000 лв./ 0,5 бр.; 

10.4. Читалище с. Кутловица –     5 000 лв./ 1 бр.; 

10.5. Читалище с. Чуковец –         5 215 лв/ 1 бр.; 

10.6. Читалище с. Бистра –               5 620  лв/ 1 бр.; 

10.7. Читалище с. Весил Левски –    3 000 лв./ 0,5 бр. 

10.8.Читалище кв. Попово -          4 600  лв./1 бр. 

11. Упълномощава кмета на общината да договори условията за ползване на 

средствата по т.10. 

12. Определя максималния размер на дълга, както следва:   

 12.1. Определя максимален размер на нов общински дълг за 2013 г. – 1 519 150 

лв. / Решение №331/25.08.2011 г. на ОбС Алфатар/  
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 12.2. Общински гаранции, които ще бъдат издадени през 2013 г. – Учредяване 

на залог върху вземанията на Община Алфатар по договори за безвъзмездна помощ 

№ 19/321/00251/11.05.2010 г.,  № 19/322/00477/27.06.2011 г. и № 

19/313/00089/18.07.2012 г. сключени с Управляващия орган по ПРСР към  

Държавен фонд «Земеделие» и Община Алфатар; Учредяване на залог върху 

общата изравнителна субсидия за местни дейности по чл.34,ал.1, т.3 от ЗОБ. 

 12.3.Определя максимален размер на общинския  дълг и общинските гаранции 

към края на  2013 г. – 1 519 150 лв.  

13. Определя числеността на персонала, средните брутни работни  и средствата за 

РЗ /за местни дейности/, както и средствата за РЗ за делегираните от държавата 

дейности/ без звената от системата на народната просвета/, съгласно  /Приложение 

№7/ 

 13.1. Определя 27 бройки численост на персонала в общинска администрация , в 

т.ч. 27 бройки със средства за заплати по §01 в размер на  308 610 лв. за сметка на 

трансфера по единния разходен стандарт и преходен остатък. 

14. Определя просрочени вземания в размер на 160 086 лв.,  от които  40 000 лв. 

следва да бъдат събрани през 2013 г. 

15. Възлага на кмета на общината да разпредели и утвърди одобрените средства по 

общинския бюджет по пълна бюджетна класификация, по тримесечия и по месеци. 

16. Дава съгласие  временният недостиг на средства по извънбюджетни сметки за 

финансиране на проекти по ОП да се покрива от временни  безлихвени заеми от 

бюджетни, извънбюджетни и набирателни сметки до възстановяването им от 

Управляващия орган. 

17. При спазване общия размер на бюджета и при възникване на неотложни и 

доказани потребности през бюджетната година, доколкото със закон не е 

определено друго, предоставя следните правомощия на кмета ( чл.27от ЗОБ): 

17.1. Да изменя размера на бюджетните кредити за различните видове разходи в 

обема на общите разходи на една бюджетна дейност, без средствата за заплати, 

осигурителни вноски в частта за делегираните от държавата дейности; 

17.2. Да прехвърля бюджетни кредити за различни видове разходи в една дейност 

или от една дейност в друга дейност в границите на една бюджетна група, без да 

изменя общия й размер в частта за местните дейности; 

17.3. Да се разпорежда с резервния бюджетен кредит във функция „Образование” 

по формулата, съгласно предварително утвърдени правила за неговото 

разпределение.  

17.4. Да се разпорежда с резервния бюджетен кредит по т.1.2.4. 

17.5. Да кандидатства за средства по структурни и други фондове на ЕС, по 

национални програми и др. източници за реализиране на годишните цели на 

общината за изпълнение на общинския план за развитие; 

17.6. Да кандидатства за средства от централния бюджет и други източници за 

финансиране на общински програми и проекти. 
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17.7. Да разработва и възлага подготовката на общински програми и проекти за 

осигуряване на алтернативни източници на средства за реализиране на 

определените годишни цели на общината. 

17.8. Временно свободните средства по бюджета на общината може да се ползват 

за текущо финансиране  на одобрените по бюджета на общината разходи и за други 

плащания, при условие, че не се нарушава своевременното финансиране на 

делегираните от държавата дейности в определените им размери, както и на 

местните дейности и не се променя предназначението на средствата в края на 

годината. 

18. Възлага на кмета на общината: 

18.1. Да отразява служебно промените по общинският бюджет с размера на 

постъпилите и разходвани средства от дарения и спонсорства, в съответствие с 

волята на дарителите и донора; 

18.2.Да информира тримесечно общинския съвет за вида, размера и причините за 

просрочените вземания и задължения и да предложи мерки за тяхното намаляване 

и ликвидиране.  

18.3. Да определи конкретните права и задължения  на второстепенните 

разпоредители с бюджетни кредити. 

18.4. Да ограничава или спира финансирането на бюджетните и субсидирани 

дейности при нарушаване на бюджетната и финансова дисциплина и разписани 

правила по актуализираната Системата за финансово управление и контрол и 

утвърдените антикризисни мерки в общината; 

18.5. При възникване на  временен недостиг на средства за финансиране на 

делегираните от държавата дейности, да отправи мотивирано искане до министъра 

на финансите за авансово предоставяне на одобрената субсидия. 

19. Разходването на бюджетни средства / без целевите/ се осъществява при 

съблюдаване на    следните приоритети: 

 19.1. Разходите за делегираните  от държавата дейности се извършват до 

размера на предоставените  трансфери и се използват по предназначение, като 

разходите за трудови възнаграждения са приоритетни; 

 19.2. Постъпилите собствени приходи се разходват при следната поредност: за 

трудови разходи; за разходи по проекти финансирани със средства от ЕС; за 

разходи, свързани с дейности, за които се събират такси; за хранителни продукти; 

неотложни сезонни разходи – горива, ел. енергия, отопление вода и неотложни 

текущи ремонти и за покриване на просрочени задължения, ако бъдат натрупани 

такива. 

20.Задължава ръководителите на бюджетни звена, финансирани от общинския 

бюджет да разработят и представят в срок до 30.03.2013 г. конкретни мерки за 

изпълнение на приетия от Общински съвет бюджет. 

 

З. Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова  за Нели Маринова - 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно: Даване на съгласие за 

извършване на сеч в общински гори. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК„Общинска собственост, УТ, …“: 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е да се приеме докладната. 

Въпрос към г-н Енчев: Приходите получени от добив на дървесина трябва да се 

финансират пак в дървесината ли? 

Иван Енчев: Да, това е така. Но ако вие промените наредбата! Да ние сечем 

дървесината и после какво правим? Там е записано, че средствата от глоби, добив 

на дървесина и др., служат за залесяване и др. Някой видове се самозалесяват, но 

останалите трябва се залесят. 

Г-н М. Узунски: Защо не погледнете другите общини (Кайнарджа, Ситово), 

вижте тяхната политика на управление на дървесината? Може да се взаимства 

нещо от тях? 

Марин Пейчинов: Ние имаме 2 500 декара, а Кайнарджа има 15 000 декара. 

Йорданка Узунска: Предния път, когато внасяхме докладната ние 

предложихме лесовъд – не се прие. Сега имате правото вие да го предложете. 

Важното е работата да бъде свършена. 

Златка Питакова: Става въпрос за прозрачността, лицето да не би да има 

уговорка с кандидатстващите фирми в търга. 

Марин Пейчинов: За района ни мисля, че са 3 лесовъди: г-н Проданов, г-н 

Танев и г-н Октай. За г-н Проданов знам, че има връзка с две от фирмите: с 

„Карина“ и с „Александра Груп“. 

Иван Енчев: Ако сте съгласни, Вие можете да направите проверка. 

Златка Питакова: Комисията „Общинска собственост“ ще направи 

проверка на място. 

Димо Тодоров: В село Васил Левски имаме гора в ужасно състояние. 

Трябва по най-бързия начин да се изсече, защото ще изсъхне. 

Иван Енчев: Гората не е в лесоустройствения план, не е общинска. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Колеги зачитам проекта за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 
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РЕШЕНИЕ №176 

 

1. Дава съгласие да бъде извършена сеч в общински гори, съгласно одобрения 

ЛУП 2011-2021 на следните ОТДЕЛИ/ПОДОТДЕЛИ  

А.)ТОПОЛОВИТЕ НАСАЖДЕНИЯ 

№ 

по 

ред 

отдел 

подотдел 

площ 

(ha) Землище МЕСТНОСТ  

АОС  

№,дата/,год 

  1 2 4     

 
404 "И" 1,70 

ЦАР 

АСЕН КОКАРДЖА 29/31.01.2011г. 

 
404"К" 1,70 

ЦАР 

АСЕН КОКАРДЖА 30/31.01.2011г. 

 
404"Л" 2,50 

ЦАР 

АСЕН КОКАРДЖА 30/31.01.2011г. 

 
404"М" 2,70 

ЦАР 

АСЕН КОКАРДЖА 30/31.01.2011г. 

 405"К" 6,50 ЧУКОВЕЦ МЕРАЛАР 30/31.01.2011г. 

 405"Л" 2,20 ЧУКОВЕЦ МЕРАЛАР 30/31.01.2011г. 

 405"М" 7,30 ЧУКОВЕЦ КОРУ ЧОБАН 29/31.01.2011г. 

 
181 "И" 1,20 АЛФАТАР 

ВОЙНИШКИ 

БЛОК 267/06.07.2010г. 

 
181 "Л" 1,40 АЛФАТАР 

НАД 

ЧЕШМИТЕ 288/27.01.2011г 

      

Б.)АКАЦИЕВИ НАСАЖДЕНИЯ   

№ 

по 

ред 

отдел 

подотдел 

площ 

(ha) Землище МЕСТНОСТ  

АОС  

№,дата,/год 

  1 2 4 6 8 

 272 "Н" 1,10 АЛЕКОВО ГЕЛЕНДЖИКА  67  /26.09.2005г. 
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 272"М" 0,40 АЛЕКОВО ЙОВЧАТА  63  /26.09.2005г. 

 
274 "В -

1" 2,10 АЛЕКОВО АДАТЪРЛЪ 68/26.09.2005г. 

 
274 "К-

1" 
8,50 

АЛЕКОВО АДАТЪРЛЪ 65/26.09.2005г. 

 
274 "К-

1" 
  

АЛЕКОВО АДАТЪРЛЪ  66  /26.09.2005г. 

 290  "Ш" 0,10 АЛЕКОВО ДО СЕЛОТО  142/26.05.2005г. 

 290 "У", 1,50 АЛЕКОВО КЪРЧЪНЛЪК  64  /26.09.2005г. 

 290"С" 0,70 АЛЕКОВО ДО СЕЛОТО  136/26.05.2005г. 

 

2. Възлага на кмета на Общината да извърши  подготвителни действия  на 

процедура  по  възлагане на извършване на сеч  в отдели/подотдели по т.1 , 

съгласно Наредба № 8 от 5 август 2011 г. за сечите в горите (Обн. ДВ. бр.64 от 19 

Август 2011г- Издадена от Министерството на земеделието и храните) и да 

изготви  проект на годишен план на  одобрените отдели, маркиране на същите за 

изясняване на реално съществуващата на терена маса(кубатура). 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а 

Живка Великова за Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно: „Учредяване на възмездно 

право на ползване върху терен общинска собственост”. 

Златка Питакова: На заседанието на ПК всички бяха единодушни. Г-жа 

Янка Господинова предложи срока на договора да е за 3 години (до края на 



 24 

мандата на сегашния кмет и общински съвет), защото 10 години е дълъг период от 

време, а и да не обременяваме следващите, които ще са на власт с нашите 

решения. 

Йорданка Узунска: Ние сме написали за срок до 10 години, вие ще решите 

какъв ще е периодът на договора. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е дава право на Кмета на 

община Алфатар да сключи договор за срок от 3 години. 

Златка Питакова: Друг председател на комисия иска ли думата? Няма. 

Колеги зачитам проекта за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от ЗОС, 

чл. 18 Наредбата за придобиване управление и разпореждане с общинско 

имущество, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 177 

 

1. Предоставя под наем 65 м
2
 от терен общинска собственост, върху които 

има построено заведение Кафе-аперитив „Бор“, собственост на ЕТ „ЧЕДИТА-

ЧАВДАР ЧЕНЕВ“ ЕИК 40058367, представляващи част от имот с идентификатор 

00415.501.848, целият с площ от 4120 м
2
, АОС (ч) №352 от 03.05.2012г., за срок от 

3 (три) години. 

2. Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор 

и предаде имота. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 

 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 
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ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно: „Утвърждаване на 

жилищните имоти общинска собственост по предназначение”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, …...”. 

Марин Пейчинов: Имаше въпроси за двата обекта, които са за събаряне в 

град Алфатар и въпрос за здравната служба в село Алеково. Ако може да 

отговорите? 

Йорданка Узунска: Ще съставим комисия, ще отидем на оглед и ще се 

реши дали е за събаряне. 

Янка Господинова: Доколкото имам информация, ползвателя на жилището 

е настанен от социалната служба. 

Стефка Жекова: Не е така. Къщата му е паднала и спешно се е настанил 

там. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е да се приеме докладна 

записката за утвърждаване на жилищните имоти общинска собственост по 

предназначение. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 42, ал. 2 от ЗОС и чл. 2, ал.3 

от Наредбата за условията и реда за управление и разпореждане с общински 

жилищни имоти, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 178 

 

1. Утвърждава жилищните имоти, общинска частна собственост по 

предназначение през 2013 год. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 
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ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на 

имот частна общинска собственост”. 

Златка Питакова: Колеги, разгледахме докладната в ПК. Давам думата на 

г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, …...”: 

Марин Пейчинов: Да се предостави имота за срок от 3 години. 

Становището на комисията е да се приеме докладната. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 45а, ал. 3 от Закона за 

общинската собственост и чл. 21 от Наредбата за условията и реда за управление 

и разпореждане с общински жилищни имоти, предлагам Общински съвет Алфатар 

да вземе следното решение: 

РЕШЕНИЕ № 179 

 

1. Дава съгласие за предоставяне под наем имот общинска собственост, 

намиращ се в гр. Алфатар, ул. ”Хан Аспарух” №79, бл. “Тервел”, ет. 4, ап. 11 

(АОС (ч) №378/06.02.2013 г.) за пребиваване на обслужващият персонал на главна 

станция на КТ „ЮНИЪН НЕТЛЪК” ООД, ЕИК 1246095009, седалище и адрес на 

управление гр.Добрич, ул. “ХАЙДУТ ПЕЙО“ №7, с управител Алекси Василев 

Алексиев, за срок от 3/три/ години. 

2. Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед и сключи 

договор за наем. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно: „Приемане на отчет по 

изпълнение на Програма за управление на Община Алфатар, мандат 2011 - 2015 

за 2012 година”. 
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Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет и финанси, ...”: 

Нели Маринова: Отчета по изпълнение е направен изчерпателно. 

Коментиран е от комисиите. Г-жа Узунска, ако имате нещо да добавите? 

Йорданка Узунска: Предоставили сме солидарна и ангажирана политика 

по заетост. В екологията на първо място е управление на водите - проведени са 

процедури по Мярка 321 за подмяна на водопроводната мрежа в село Алеково и с. 

Васил Левски, избран е изпълнител, но има обжалване на решението пред КЗК и 

ВАС. До момента няма влязло в сила съдебно решение. Имаме информация за 

дължината на мрежата(26 километра външна и 73 километра вътрешна). На второ 

място е управление на отпадъците – въведено е частично компостиране на 

животинските отпадъци на територията на общината. 

Златка Питакова:Колеги ,имате ли въпроси? Зачитам предложеното решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА във връзка с чл. 44, ал. 5 от 

ЗМСМА, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следните  

РЕШЕНИЕ № 180 

 

1. Приема Отчет по изпълнение на Програма за управление на Община 

Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 2012 година. 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Приемане на наредба за 

притежаване, регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община 

Алфатар”. 

Иван Енчев: По Закона за нормативните актове, проектът на наредбата е 

публикуван на интернет страницата на Община Алфатар. В раздел 5, параграф 3 

пише, в тримесечен срок от влизането в сила на наредбата общински съвет 
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Алфатар трябва да актуализира приетата програма за овладяване на популацията 

на безстопанствените кучета в Община Алфатар. Но за съжаление с приюта няма 

да се справим сами. Имаме място, но няма да отговаря на изискванията за приют. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е да се приеме наредбата за 
притежаване, регистриране и отглеждане на кучета на територията на община 

Алфатар. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21 ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 40, ал. 5 от Закона за защита на животните и във връзка с  чл. 

26, ал. 2 и чл. 28 ал.1 от ЗНА, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното 

РЕШЕНИЕ № 181 

 

1. Приема Наредба за притежаване, регистриране и отглеждане на кучета на 

територията на Община Алфатар. 

  2. Възлага на Кмета на Община Алфатар да предприеме последващите 

съгласно наредбата действия. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: Отчет за дейността 

на Местната комисия за борба срещу противообществените прояви на 

малолетните и непълнолетните при Община Алфатар за 2012 г. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Янка Господинова – председател на 

ПК”Здравеопазване, социални дейности, …”: 
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Янка Господинова: Становището на комисията е да се приеме отчета за 

дейността на Местната комисия за борба срещу противообществените прояви на 

малолетните и непълнолетните при Община Алфатар за 2012 г. 

Стефка Жекова: Изготвила съм отчета за дейността на МКБППМН, той е 

съобразен със срока. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 7, ал. 2 от Закона за борба 

срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 182 

 

1. Приема отчета за дейността на МКБППМН през 2012 година. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Приемане на 

отчет за изпълнение на Програма за опазване на околната среда в Община 

Алфатар през 2012 г.” 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на 

ПК”Образование, култура, спорт, ...”: 

Росица Иванова: Становището на комисията е да бъде приет отчета за 

изпълнение на Програма за опазване на околната среда в Община Алфатар през 

2012 година. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и чл. 52, ал.1 от ЗУО и във 

връзка с чл.79 ,ал.5 от Закона за опазване на околната среда, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното 
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РЕШЕНИЕ № 183 

 

1. Приема отчет за изпълнението на Програма за опазване на околната среда 

в Община Алфатар през 2012 г. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка триинадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Приемане на 

общински план за действие в изпълнение на областната стратегия за интегриране 

на българските граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо 

социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация. 2012-2014 г.”. 

Златка Питакова: Докладната беше обстойно разисквана в ПК. Давам 

думата на г-н Селятин Сабитов. 

Селятин Сабитов: Подкрепих бюджета, защото има заложена дейност от 

този общински план за действие в изпълнение на областната стратегия за 

интегриране на българските граждани от ромски произход и други граждани в 

уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация. 2012-2014 

г.”. Ако трябва съдействие от мен, ще го дам. Общинския план за действие , 

предлагам да се приеме . 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет и финанси,...”: Да бъде 

приет общинския план за действие в изпълнение на областната стратегия за 

интегриране на българските граждани от ромски произход и други граждани в 

уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация. 2012-2014 

г.” 

Росица Иванова – председател на ПК”Образование, култура, спорт, 

...”: Да бъде приета докладната записка. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и Заповед № РД-22-39 от 23.11.2012 год. на Областен 
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Управител на област Силистра, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното 

РЕШЕНИЕ № 184 

 

1. Приема „Общински план за действие в изпълнение на областната 

стратегия за интегриране на българските граждани от ромски произход и други 

граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация 

(2012-2014 г.). 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка четиринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Приемане на 

дългосрочна План - програма за възобновяеми източници на енергия. 

Златка Питакова: Давам думата на Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет и финанси, ...”: 

Нели Маринова: Комисията дава съгласие за план-програмата за 

възобновяеми източници на енергия и становището е да се приеме. 

Росица Иванова: Да се приеме докладната записка. 

Марин Пейчинов: Становището на комисия общинска собственост е да се 

приеме план-програмата. 

Златка Питакова: Зачитам предложението решението: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и чл. 10, ал. 1 от Закона за 

енергията от възобновяеми източници, предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 185 
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1. Приема дългосрочна План – програма на Община Алфатар за насърчаване 

използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива 2013-2020 

година. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка петтнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕСТА: Докладна записка относно: Подадено 

заявление от Йорданка Узунска за освобождаване на представител на община 

Алфатар в дружество „АЛФА ТОК”ООД. 

Златка Питакова: Докладна записката е от мен. Г-жа Узунска смята, че 

има конфликт на интереси и затова си подава заявлението и трябва да се избере 

нов представител на община Алфатар в дружество АЛФА ТОК ООД. Тъй като ще 

трябва да подписва ПУП и други – смятам да бъде приета. 

Нели Маринова: Щом така е решила трябва нека да уважим желанието й. 

Предлагам на следващото заседание да се избере представителя. 

Росица Иванова: Съгласна съм с г-жа Маринова, нека уважим молбата й и 

предлагам да изберем за представител председателя на ПК Общинска собственост 

– Марин Пейчинов. 

Нели Маринова: Оттеглям предложението си. 

Златка Питакова: Да преминем в режим на гласуване на т. 1. Изменя 

Решение №220 в протокол № 30 от 26.03.2010г. като освобождава г-жа Йорданка 

Узунска от представител на общината в дружество”АЛФА ТОК”ООД. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з
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а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Росица Иванова: Предлагам гн Марин Пейчинов като председател на ПК” 

”Общинска собственост, УТ, …...”: 

Златка Питакова: Има предложение г-н Пейчинов да стане представител 

на общината в дружество АЛФА ТОК ООД. Моля да гласуваме. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 9 и т. 24 от ЗМСМА, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 186 

 

1. Изменя Решение №220 в протокол № 30 от 26.03.2010г. като: 

Освобождава г-жа Йорданка Узунска от представител на общината в 

дружество”АЛФА ТОК”ООД. 

2. Избира представител на общината в дружество „АЛФА ТОК”ООД гр. 

Алфатар, лицето: Марин Тодоров Пейчинов, ЕГН: 6503215681. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 



 34 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка шестнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: Отмяна на 

Решение №337 от 25.08.2011г. ,изменение и допълнение на Решение №281 от 

28.01.2011г. , учредяване право на строеж за присъединяване към преносната 

мрежа на дружество „Алфа ТОК”ООД гр. Алфатар, избор на представител на 

Община Алфатар в „АЛФА ТОК” ООД. 

Златка Питакова: На ПК казах, че трябва да внеса докладната записка, 

защото има подадени заявления от г–н Кирилов, а не съм  отговаряла. На 

предишното заседание си оттеглих докладната, защото не можах да намеря 

дружествения договор. Намерих го, всички го имате и можем да продължим. Г-жа 

Желева показа писма от кореспонденция, които според нея не отговарят на 

действителността. Г-жа Господинова заповядайте: 

Янка Господинова: Не е необходимо да се пишат и да се показват писма 

от кореспонденция и др. Аз казвам, заявлението на г-н Кирилов е с лош тон и ме 

отказва. Членовете в договора са отпаднали още 2010 година. А искат да 

гласуваме за тях. Нямам представа,защо е създадено по закона за дружествата, а 

не по Търговския закон. Аз смятам, че не трябва да се приема. Оформи се общо 

мнение, че не трябва да се приема докладната. До януари 1012 година трябваше да 

се направи пререгистрация на дружеството, но вече е много късно. Всички точки 

са отменени. 

Нели Маринова: Ужасна е стилистиката на заявлението. Хубаво е 

господина да беше тук. Нищо от тези точки не отговаря на Нормативната уредба.  

Росица Иванова: Аз се въздържам от коментари. 

Златка Питакова: Вие, които сте от предишния общински съвет имате по-

голяма информация и затова имате изградени мнения. Тъй като аз не съм била 

,исках да се запозная повече. 

Нели Маринова: Тъкмо затова вие трябва да сте въздържали се. 

Златка Питакова: Имам основание и ще дам решение. 

Ивелина Миткова: Подкрепям г-жа Нели Маринова и г-жа Янка 

Господинова. 
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Иван Енчев: Вие търсите приходи, а тези 1 144 439 кв.м. пасища/ от 

1722.935 кв.м/са в застой. Може т. 2 да я гласувате и да бъдат освободени и 

предоставени на търг. 

Златка Питакова: На следващото заседание може да се освободят – дали 

няма да е късно г-жо Узунска? Да внесем нова докладна на следващото заседание, 

за да освободим тези терени и да дойдат още пари в общината. 

Марин Пейчинов: Относно това – има ли друг договор, вътрешни 

правила или устав на дружеството? 

Нели Маринова: Трябва да са в Общински съвет. 

Йорданка Узунска: Аз Ви показах част от договор останал ми от някое 

събрание на дружеството (Раздел 9), което отгоре има печат на дружеството. В 

тази част от договор в точка 17 – решенията се вземат с мнозинство повече от ½ 

от капитала, а тук навсякъде е ¼. Има разминаване. 

Златка Питакова: В архива при г-жа Инджова има 2 договора, аз от там 

съм взела и съм ви го копирала. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, т. 9, т. 23 и т. 24 от ЗМСМА, чл. 19, ал. 9, т. 

4 и чл. 25, ал. 1, ал. 3, т. 2, ал. 4, ал. 5, ал. 8 и ал. 10 от ЗСПЗЗ, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 187 

 

1. Отменя свое решение № 337 от 25.08.2011г., вписано в протокол №47 от 

заседание на ОбС проведено на 25.08.2011г. 

2. Изменя и допълва решение №281 от 28.01.2011г. на ОбС Алфатар. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 1; „против” – 8 ; „въздържали се”– 1. 

 

Златка Питакова „за” Нели Маринова прот

ив 

Живка Великова против Петър Иванов прот

ив 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов прот

ив 

Марин Пейчинов въздържа

ли се 

Янка Господинова прот

ив 

Росица Иванова против Радка Желева прот

ив 

 

Решението не се приема. 

Златка Питакова: Следва точка седемнадесета от дневния ред. 
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ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Отчет за 

работата на общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС – 

Алфатар за месеците – декември 2012 и януари 2013 година ”. 

Златка Питакова: На заседанието на ПК всички единодушно решиха да 

приемат отчета за работата на общинска администрация по изпълнение на 

решенията на ОбС – Алфатар за месеците – декември 2012 и януари 2013 година 

”, но нека пак си кажат становищата. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет и финанси, ...”: 

Комисията реши да приеме отчета за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците – декември 2012 и 

януари 2013 година ”. 

Росица Иванова – председател на ПК”Образование, култура, спорт, ...”: 

Решението на комисията е да се приеме отчета. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, 

…...”: Решението на комисията е за приемане на отчета. 

Янка Господинова – председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, …”: Становището ми е да приемем отчета. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и във връзка с чл. 44, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 188 

 

1. Приема отчета за работата на общинска администрация Алфатар по 

изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците - декември 2012 и 

януари 2013 година. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка осемнадесета от дневния ред. 
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ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: Подадено 

заявление с вх. № 060/23.01.2013год. от „СКАЙ ЕНЕРДЖИ” ООД за одобряване 

на „ПУП– Парцеларен план - Окончателен проект за обект: „Кабелно захранване 

на „Фотоволтаична централа за добив и транспортиране на ел.енергия от ВЕИ” - 

УПИ№ХІV - 201, кв.3 по регулационния план на с. Кутловица, община Алфатар. 

Златка Питакова: Нека всички комисии си кажат становището. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, 

…...”: Заявяваме, че подкрепяме докладната, нека се приеме. 

Росица Иванова – председател на ПК”Образование, култура, спорт, ...”: 

Да се приеме докладната. 

Янка Господинова – председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, …”: Становището на комисията е да приеме докладната. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет и финанси, ...”: Аз съм за, 

но да се проведе разговор за смяна на регистрацията на фирмата да е в гр. 

Алфатар. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и във връзка с чл. 129, ал. 1 от 

ЗУТ, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 189 

 

1. Одобрява „ПУП– Парцеларен план- Окончателен проект за обект: 

„Кабелно захранване на „Фотоволтаична централа за добив и транспортиране на 

ел.енергия от ВЕИ”- УПИ №ХІV- 201, кв.3 по регулационния план на 

с.Кутловица, община Алфатар, с възложител: „СКАЙ ЕНЕРДЖИ” ООД по 

заявление с вх. №060/23.01.2013год., за УПИ№ХІV- 201, кв.3 по регулационния 

план на с. Кутловица, община Алфатар и ПИ №019028- общинска публична 

собственост - пасище, мера по КВС на с. Кутловица.  

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова з

а

  

Живка Великова за  Петър Иванов з

а 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов з

а 

Марин Пейчинов за Янка Господинова з

а 

Росица Иванова за Радка Желева з

а 
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Решението се приема. 

Златка Питакова: Следва точка деветнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

1. Заявление от Севджан Илми Зюлябедин. 

2. Заявление от Петър Александров Йорданов. 

3. Искане от Румен Иванов Василков и Дочка Енчева Василкова. 

4. Искане от „Мероне-Н“ ЕООД. 

Златка Питакова: Заявлението на Севджан Илми Зюлябедин не се приема 

за тази година, защото е подадено след срока (31.12.2012 година). То може да 

важи за следващата – 2014 година. Относно заявлението на Петър Александров 

Йорданов за ползване под наем на поземлен имот, имаме становището на г-н 

Енчев. Нека обясни накратко за това. 

Иван Енчев: Поземления имот, който иска г-н Йорданов е публична 

общинска собственост, а общината има право да отдава под наем само имоти от 

частна общинска собственост. 

Нели Маринова: Написал е какви решения на Общински съвет Алфатар са 

необходими, за да се отдаде имота: 

1. Становище/Решение по т. III(В приложение номер 4 „Списък на проекти 

от Общинския план за развитие на община Алфатар, област Силистра за периода 

2007-2013(Приет от Общински съвет Алфатар с Протокол номер 21, Решение 118 

от 30 юни 2005 г.)г. под номер25 е записано „Възстановяване на язовир в гр. 

Алфатар-кв. Попово и провеждане на мелиоративни мероприятия на 

прилежащите площи.“. 

2. Решение за промяна на общинска собственост от публична в частна. 

3. Решение за промяна НТП пасище, мера в земеделска земя 

(нива)съгласуван с Областна дирекция „Земеделие“. 

Становището на г-н Енчев е да не се приема. Нека отговора на г-н Петър 

Йорданов да бъде този отговор. 

Янка Господинова: Има законови пречки. 

Марин Пейчинов: Тези 3 стъпки как трябва да станат? Ние как трябва да 

ги направим? 

Иван Енчев: Първо Общински съвет трябва да изпълни тези стъпки, после 

трябва да се обяви търг за земята, дали той ще спечели не се знае. 

Йорданка Узунска: Преди години имаше подадено същото заявление от 

друго лице, и пак се искаха само 5 декара, а местото там е 26 декара. Като му се 

каза това той се отказа. Сега пак става дума за малка част от парцела. 

Златка Питакова: За искането на фирма „Мероне-Н“ЕООД за 

освобождаване от заплащане на такса сметосъбиране и депониране на отпадъци за 

2013 година, г-жа Узунска е дала основателен отговор. Това ще е и нашия 

отговор: – заявлението е подадено след срока (до края на предходната година). 

Г-жа Златка Питакова: Колеги имате ли други въпроси, мнения, 

предложения? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 18.40 часа, като благодари на 

съветниците. 

 



 39 

26.02.2013г. 

гр. Алфатар 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

/ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


